

# 沙田 302 管理有限公司

## S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號: ST302/NTT/244/21/LC

致：碧濤花園第一期各業戶

### 通 告

#### 有關：泳池平台地台打鑿工程

平台泳池防水及翻新工程已於十一月十九日正式動工，承建商「德保」將於下列日期開始進行打鑿工程，詳情如下：

受影響位置：	泳池平台位置
日期：	由 25/11/2021 開始 (施工日期為工作天，由星期一至星期六，星期日及公眾假期不包括在內)
時間：	由上午 9:00 時 至 下午 6:00 時

如各業戶發現任何可疑人士，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。敬希垂注，多謝合作！

碧濤花園第一期管理處

2021 年 11 月 24 日

Date : 24<sup>th</sup> November 2021

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

### NOTICE

#### RE: Demolition work at Swimming Pool

The waterproofing and renovation works of the swimming pool in the Podium officially started on 19<sup>th</sup> November 2021. The contractor "Diploma" will carry out Demolition work in the following date. The details are as below:

Affected Area	Swimming Pool at Podium
Date	Started from 25/11/2021 (The working date is from Monday to Saturday, except Sunday and Public Holidays)
Time	From 9:00a.m. to 6:00p.m.

If residents find any suspicious persons, please contact our staff at 2646 1859. Thank you for your co-operation.



Management Office of Pictorial Garden Phase I